
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp: Uitbreiding kazerne Heerenveen 
 
 
 
Inleiding:  
Geacht College, In onderstaande participatieplan wordt aangegeven dat ook in 
Heerenveen een zoekgebied voor Defensie bestaat. Defensie is oa op zoek naar ruimte 
voor verschillende functies. In 1 van de ruimtebehoeften wordt aangegeven dat er ook 
wordt gezocht naar "Uitbreiding Kazerne Heerenveen". Hierover hebben wij de volgende 
technische vragen; 
 
Notitie Reikwijdte en Detailniveau - Programma Ruimte voor Defensie en participatieplan 
| Publicatie | Defensie.nl 
Afbeelding; Knipsel uit Participatieplan met ruimtebehoefte per provincie. 

 

IBABS ID: ID 171 

Van  
D66 – O. Chang 

Behandelend ambtenaar 
Paulien van der Lely/Tjerk Sinnema 

Datum ontvangst vragen 
19-7-2024 

Vragen beantwoorden voor 
2-8-2024 

https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie/downloads/publicaties/2023/12/15/notitie-reikwijdte-en-detailniveau-programma-ruimte-voor-defensie
https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie/downloads/publicaties/2023/12/15/notitie-reikwijdte-en-detailniveau-programma-ruimte-voor-defensie


 

 

1: Vraag:  
Wie in ons college heeft deze ruimte vraag in portefeuille? 
 
Antwoord:  
Portefeuillehouder R. Tromp. 
 
 
2: Vraag: 
Wat is de status van deze behoefte vraag? En wat is de omvang van de vraag? In termen 
van m2 gebruik, hoogte gebruik, verkeersbewegingen, woonbehoefte en 
arbeidsplaatsen? 
 
Antwoord:  
In de Notitie Reikwijdte en Detailniveau (NRD) voor de milieurapportage Programma 
Ruimte voor Defensie wordt aangegeven: 

- Defensie heeft behoefte aan meer opslag voorgeneeskundige middelen. De 
opslaglocatie in Heerenveen is nodig om het risico voor de organisatie op het 
wegvallen van kritieke goederen te verkleinen. 

- Voor de uitbreiding van de activiteiten bij het Militair Geneeskundig Logistiek 
Centrum (MGLC) wordt een uitbreiding van 17.563 m2 naar 26.345 m2 BVO 
(Bruto-vloeroppervlakte) voorzien.  

- Het is nog niet helemaal duidelijk is of de groei van MGLC op het huidige terrein 
van Heerenveen gerealiseerd kan worden, of dat er fysieke uitbreiding van het 
terrein nodig is. De uitbreiding vraagt een toename van de externe 
veiligheidszone. 

 
Verdere detaillering is op dit moment niet bekend. 
 
 
3: Vraag: 
Hoe verhoudt deze ruimtevraag zich met andere opgaven? (lelylijn, 380 kv, Heerenveen 
West). 
 
Antwoord:  
De uitbreiding op de huidige locatie van het MGLC kan interfereren met de aanleg van de 
Lelylijn en een eventuele stationslocatie. De huidige locatie van het MGLC interfereert 
niet met de 380kV tracés die verkend worden of met Heerenveen-West. 
 
In de Nota van Antwoord op de reacties die zijn gegeven op de NRD wordt aangegeven 
dat de Lelylijn één van de projecten van het Rijk is die meegenomen wordt in het 
PlanMER van Defensie. In het PlanMER maakt Defensie inzichtelijk of en zo ja, hoe de 
behoeften interfereren met de onderzoekstracés van de Lelylijn. De uitkomsten hiervan 
worden in september 2024 verwacht.  
 


